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PROTOKÓŁ Nr XX/2009 
 

Dwudziestej sesji Rady Miejskiej w Jezioranach, 
 odbytej w dniu 3 lutego 2009 roku 

w sali widowiskowej  Miejskiego Ośrodka Kultury w Jezioranach 
przy ul. Konopnickiej 4 

 
Początek obrad rozpoczęto o godz. 10.00 zakończono o godz. 14.00.  
 

Pani Ewa Maculewicz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej serdecznie przywitała 
wszystkich radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości.  

 
Następnie Pani Wiceprzewodnicząca na sekretarza obrad powołała Radną Romualdę 

Szoka. 
 

Po czym Pani Ewa Maculewicz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej otworzyła XX 
sesję Rady Miejskiej w Jezioranach oraz oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności aktualnie 
w posiedzeniu uczestniczy 8 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 
osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji – lista 
obecności radnych stanowi załącznik nr 10 do protokołu, natomiast lista zaproszonych 
gości stanowi załącznik nr 11. 
 
Pani Wiceprzewodnicząca odczytała porządek obrad XX sesji Rady Miejskiej w Jezioranach, 
który przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie i akceptacja porządku obrad. 
2. Interpelacje i wnioski radnych. 
3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

      4.   Uchwalenie budżetu gminy na 2009 rok: 
            a)   wystąpienie Burmistrza w sprawie projektu budżetu, 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie, 
c) opinia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa  
     oraz Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych, 
d) odczytanie wniosków Komisji uwzględnionych przez Burmistrza  
     w projekcie uchwały budżetowej, 
e) odczytanie wniosków Komisji nie uwzględnionych przez Burmistrza  
      w projekcie uchwały budżetowej, 
f) dyskusja nad projektem budżetu, 
g) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

      5. Przyjęcie protokołu XVIII i  XIX sesji. 
      6. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
      7. Wolne wnioski i zapytania. 
 
Pani Wiceprzewodnicząca zapytał czy są uwagi do proponowanego porządku obrad? 
 
Pani Sekretarz w imieniu Pana Burmistrza zawnioskowała o wprowadzenie do porządku 
obrad następujących uchwał: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia gminnej jednostki organizacyjnej pod 
nazwą Ośrodek Sportu i Rekreacji w Jezioranach, 
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2) w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 
nieruchomości za usługi w zakresie usuwania i unieszkodliwiania odpadów 
komunalnych oraz opróżnianie zbiorników bezodpływowych na terenie gminy 
Jeziorany, 

3)  w sprawie przystąpienia do realizacji projektu pn. „Profesjonalizm w działaniu 
gwarancją sukcesu zawodowego” w ramach Priorytetu: IX Rozwój wykształcenia i 
kompetencji w regionach, Działanie 9.2 Podniesienie atrakcyjności i jakości 
szkolnictwa zawodowego, 

4) zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej na finansowanie planowanego deficytu, 

5) zaciągnięcia długoterminowego kredytu złotowego na finansowanie planowanego 
deficytu na kwotę 302.985 zł, 

6) zaciągnięcia długoterminowego kredytu złotowego na finansowanie planowanego 
deficytu na kwotę 122.014 zł. 

 
W związku z powyższym Pani Ewa Maculewicz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 
odczytała ostateczny porządek obrad XX sesji Rady Miejskiej w Jezioranach: 

1. Otwarcie i akceptacja porządku obrad. 
2. Interpelacje i wnioski radnych. 
3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

      4.   Uchwalenie budżetu gminy na 2009 rok: 
            a)   wystąpienie Burmistrza w sprawie projektu budżetu, 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie, 
c) opinia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa  
     oraz Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych, 
d) odczytanie wniosków Komisji uwzględnionych przez Burmistrza  
     w projekcie uchwały budżetowej, 
e) odczytanie wniosków Komisji nie uwzględnionych przez Burmistrza  
      w projekcie uchwały budżetowej, 
f) dyskusja nad projektem budżetu, 
g) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

      5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia gminnej jednostki organizacyjnej pod 

nazwą Ośrodek Sportu i Rekreacji w Jezioranach, 
2) w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie usuwania i unieszkodliwiania odpadów 
komunalnych oraz opróżnianie zbiorników bezodpływowych na terenie gminy 
Jeziorany, 

3)  w sprawie przystąpienia do realizacji projektu pn. „Profesjonalizm w działaniu 
gwarancją sukcesu zawodowego” w ramach Priorytetu: IX Rozwój wykształcenia i 
kompetencji w regionach, Działanie 9.2 Podniesienie atrakcyjności i jakości 
szkolnictwa zawodowego. 

4) zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej na finansowanie planowanego deficytu, 

5) zaciągnięcia długoterminowego kredytu złotowego na finansowanie planowanego 
deficytu na kwotę 302.985 zł, 

6) zaciągnięcia długoterminowego kredytu złotowego na finansowanie planowanego 
deficytu na kwotę 122.014 zł, 

      6. Przyjęcie protokołu XVIII i  XIX sesji. 
      7. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
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      8. Wolne wnioski i zapytania. 
 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie przyjęła porządek obrad XX sesji wraz  
z wprowadzoną zmianą.  
 
Ad. 2. Interpelacje i wnioski radnych. 
Nie było. 
 
Ad. 3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 
 
Pan Maciej Leszczyński – Burmistrz Jezioran przedstawił sprawozdanie z działalności 
między sesjami, które stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
 
Pani Wiceprzewodnicząca zapytała czy są pytania do Pana Burmistrza odnośnie 
przedstawionego sprawozdania międzysesyjnego? 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
 
Ad. 4. Uchwalenie budżetu gminy na 2009 rok: 

a) wystąpienie Burmistrza w sprawie projektu budżetu, 
Pani Maria Compa – Skarbnik Gminy omówiła projekt budżetu gminy na 2009 rok, który 
stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

b)  przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie, 
Pani Danuta Zawolska – Sekretarz Gminy odczytała opinię Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Olsztynie dotyczącą projektu budżetu Gminy Jeziorany na 2009 rok oraz 
prawidłowości załączonej do projektu budżetu prognozy łącznej kwoty długu na 2009 rok i 
lata następne i opinii o możliwości sfinansowania deficytu budżetowego przedstawionego w 
projekcie uchwały budżetowej Gminy Jeziorany na 2009 rok, które stanowią załącznik nr 9 
do protokołu oraz  
 
Po czym Pani Maria Compa – Skarbnik Gminy wyjaśniła, iż „w opinii Regionalnej Izby 
Obrachunkowej są inne kwoty podane niż w dzisiejszym budżecie, dlatego, że RIO wdaje 
opinię o projekcie budżetu złożonym według zasady 15 listopada, a w tym roku 16 listopada. 
Nie będzie następnych opinii. Będą one dopiero wtedy, gdy będziemy występować o opinię 
do kredytów.” 
 

c) opinia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa oraz Komisji 
Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych, 

 
Radny Włodzimierz Suchocki – Przewodniczący Komisji Budżetu przedstawił 

wspólną opinię Komisji Budżetu i Komisji Oświaty dotyczącą projektu budżetu Gminy 
Jeziorany na 2009 rok: „Komisja Budżetu oraz Komisja Oświaty w dniu wczorajszym 
omawiała projekt budżetu na rok 2009. Budżet roku 2009 jest dalszym ciągiem budżetu roku 
poprzedniego. Pan Burmistrz chce kontynuować podjęte kierunki działań w celu rozwoju 
naszej gminy. W rozmowach z kierownikami jednostek poległych słychać zadowolenie ze 
zrealizowanych zadań inwestycyjnych. Jednostki te złożyły również kolejne zapotrzebowanie, 
jeśli chodzi o zadania do wykonania w 2009 roku. Główne inwestycje, jakie będą wykonane 
w 2009 roku to: kanalizacja Radostowo, Tłokowa, Franknowa. Mamy nadzieje, że uda się 
pozyskać fundusze unijne na realizację tych inwestycji. W pozostałych miejscowościach 
oprócz tych, które wymieniłem, też będą podejmowane inwestycje w celu poprawy warunków 
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bytu mieszkańców m.in. remonty dróg, przystanków autobusowych, świetlic, szkół, budowa 
chodników itp. Komisje pozytywnie opiniują budżet na rok 2009 i wnioskują o jego 
uchwalenie.”  
 

d) odczytanie wniosków Komisji uwzględnionych przez Burmistrza  
     w projekcie uchwały budżetowej, 

Nie było. 
 

e) odczytanie wniosków Komisji nie uwzględnionych przez Burmistrza  
      w projekcie uchwały budżetowej, 

Nie było. 
 
f) dyskusja nad projektem budżetu, 

 
Pan Burmistrz powiedział, iż „ten budżet jest niezwykle optymistyczny, to trzeba przyjąć 
jako jedno założenie. Druga rzecz my nie jesteśmy wyspą. Żyjemy w naszym kraju, w Polsce, 
w Europie, w świecie…i biorąc pod uwagę kryzys ekonomiczny musimy być przygotowani 
na to, co nas może czekać. Trzecia rzecz: wszystkie inwestycje, które mogłyby nie obciążać 
gminy m.in. budowa kotłowni ekologicznej, czyli wykonanie kotłowni przez inwestorów 
prywatnych, będzie przyświecał ten cel, aby wszystkie te zadania zrobić za pieniądze kogoś 
innego. Jeżeli mówimy o budowie kotłowni ekologicznej i o kwocie 13 mln zł, to sami 
Państwo widzicie jak olbrzymi ciężar spada wtedy na deficyt gminy. Biorąc pod uwagę te 
wszystkie rzeczy myślę, że budżet na koniec roku zamknie się takim saldem zadłużenia. 
Kolejną sprawą są pieniądze unijne. Wiemy już w tej chwili ile będzie kosztowała kanalizacja 
Franknowo, Radostowo i Tłokowo. To nie są te pieniądze, które są ujęte w budżecie. My 
wiemy, że te kwoty będą dużo niższe. Dlatego też ten deficyt będzie niższy. Nam potrzeba 
tych programów unijnych, żeby one już ruszyły, abyśmy mogli realizować, a nie tylko 
zakładać, że coś będziemy robić. Jeśli ruszą programy unijne, prawdopodobnie w kwietniu, to 
do podpisania umów dojdzie w sierpniu, wrześniu. Jeśli dojdzie do podpisania w sierpniu czy 
we wrześniu, to my po prostu tych rzeczy nie wykonamy. Wszystkie założenia są jak 
najbardziej optymistyczne. Teraz powiem Państwu, na co pieniądze są potrzebne 
bezwzględnie, mianowicie na drogi, wodociąg Kramarzewo, łączenie spinki z Franknowem, 
modernizacja oczyszczalni ścieków, ponieważ ścieków jest coraz więcej. Natomiast 700 
metrów ścieków dobowo do oczyszczania, to nie jest ilość, która nas satysfakcjonuje. Dlatego 
też jest zamiar powiększenia oczyszczalni. Zmieniamy w ogóle charakterystykę naszej 
oczyszczalni. Jeśli chodzi o drogę Lekity-Krokowo, to chcemy ją zrobić wspólnie  
z Funduszu Gruntów Rolnych za 200.000 zł, żeby po 100.000 zł dopłacić, to są takie kolejne 
oszczędności. Jeśli chodzi o budowę samych ulic w Jezioranach, to ich koszty też będą niższe, 
ponieważ będziemy to robić sposobem gospodarczym. Te wskaźniki, które przyjęła Pani 
Skarbnik będą się zmieniały parokrotnie w ciągu roku. Proszę Państwa my i tak robimy 
więcej jak na te możliwości finansowe niż możemy. Dziękuję.” 
 
Radny Krzysztof Grabowski powiedział, iż „budżet tegoroczny nie jest budżetem martwym, 
tylko jest budżetem realnego wykonania. Jest szereg inwestycji, które mają wszelkie 
pokrycie, łącznie z pożyczkami, które są spore. Jednak nie da się prowadzić rozwoju gminy 
tylko na środkach własnych. Pożyczki muszą być wzięte i inwestycje musza być prowadzone 
i takie są założenia. Uważam, że tegoroczny budżet jest bardzo dobrym budżetem, oby tylko 
dało się zrealizować, chociaż w 90% zaplanowane inwestycje. Z pełną satysfakcja możemy 
zagłosować nad tym budżetem.” 
 

 



 5 

Radny Zbigniew Czabrycki stwierdził, iż „budżet na pewno będzie się zmieniał. Znamy 
działania Pana Burmistrza, nie jest z nami pierwszy rok. Ale co w tym budżecie mnie uderza 
najbardziej? To, że jest to budżet skonstruowany na rozwój całej gminy. Ujęte są działania nie 
tylko w mieście, ale we wszystkich wioskach i myślę, że we wszystkich wioskach 
sprawiedliwie. Mam nadzieje, że właśnie w ten sposób będzie on realizowany. Z całą 
przyjemnością i satysfakcją zagłosuje na tym dynamicznym i rozwojowym budżetem.” 
 
Radna Ewa Maculewicz powiedziała, że „na taki projekt budżetu czekałm dwa lata, w 
poprzednich latach nie byłam do końca usatysfakcjonowana budżetem, mam na myśli Derc. 
Czuje wewnętrzną potrzebę wypowiedzenia się, że jest to taki dobry czas. Mam taką 
refleksję, że rok 2009 jest takim szczególnym rokiem, bo to jest dwudziestolecie samorządu w 
Polsce, ale też wspólnie z mężem obchodzimy dwudziestopięciolecie zamieszkania w Dercu. 
Pamiętam jak przyjechaliśmy do Derca, to pierwsze, co zrobiliśmy, to złożyliśmy podanie do 
gminy o zakup muszli klozetowej. A teraz po dwudziestu pięciu latach jestem radną i 
sołtysem i mam nadzieję, że ten asfalt w Dercu to nie prima aprilis, to jest ogromny postęp 
cywilizacyjny. To, co mi się podoba w Pana Burmistrzowaniu to takie stuprocentowe 
nastawienie na człowieka, to że Pan jest wrażliwy na człowieka, na piękno, na estetykę co 
absolutnie widać w Pana działaniach. Bardzo podoba mi się Pana koncepcja zatrudniania 
pracowników interwencyjnych, bo to nie tylko jest tańsza praca, ale to jest ogromne 
dowartościowanie tych ludzi. To jest taka prawdziwa resocjalizacja, którą ja osobiście bardzo 
cenię. Bardzo mi się podoba, że pomyślał też Pan o bezdomnych psach. Dotacja, jeśli chodzi 
o psy to coś naprawdę bardzo ważnego. Marzy mi się, aby w naszej gminie pojawiła się taka 
osoba, która poprowadziła by prywatne schronisko dla bezdomnych zwierząt. To jest połowa 
naszej kadencji i trzeba kontynuować, to co rozpoczęliśmy. Niech te wszystkie zadania będą 
dalej prowadzone. Życzę, aby Panu naprawdę się powiodło, bo Pana sukces będzie naszym 
sukcesem. Chciałabym, żebyśmy spotkali się wszyscy na ostatniej sesji w tym roku i żebyśmy 
byli naprawdę zadowoleni. Będę głosowała „za” tym budżetem. Uważam, że jest on 
dynamiczny, może dla niektórych szalony, ale warto, bo tylko szaleńcy coś osiągają w życiu. 
Warto zaryzykować, będę głosowała „za”. Dziękuję.” 
 
Radny Karol Brzeziński powiedział, że „jak kiedyś byśmy usłyszeli o takim budżecie jak na 
ten rok, to byśmy powiedzieli, że to jest fikcja. Chce podziękować Panom Burmistrzom i Pani 
Marii za to, że ta fikcja ma swoje pokrycia w realizacji. Dziękuję za to, że Pan Burmistrz 
rozwiązuje te rzeczy, o których nigdy byśmy nie pomyśleli, że są możliwe do realizacji. 
Cieszę się z tego powodu, że mogę, chociaż w cząstce tego uczestniczyć. Z tego miejsca 
dziękuję w swoim imieniu i wszystkich radnych. Dziękuję.” 
 

g) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 
Pani Ewa Maculewicz – Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia budżetu gminy na 2009 rok. 
 
W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XX/222/09 
w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2009 rok 

stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu 
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Ad. 5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia gminnej jednostki organizacyjnej 
pod nazwą Ośrodek Sportu i Rekreacji w Jezioranach, 

Pani Ewa Maculewicz – Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały zmieniający 
uchwałę w sprawie utworzenia gminnej jednostki organizacyjnej pod nazwą Ośrodek Sportu 
 i Rekreacji w Jezioranach, który stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Następnie Pani Wiceprzewodnicząca zapytała czy są uwagi i pytania do projektu uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XX/223/09 
zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia gminnej jednostki organizacyjnej 

pod nazwą Ośrodek Sportu i Rekreacji w Jezioranach 
stanowiącą załącznik nr 2 do protokołu 

 
2) w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie usuwania i unieszkodliwiania odpadów 
komunalnych oraz opróżnianie zbiorników bezodpływowych na terenie gminy 
Jeziorany, 

 
Pani Ewa Maculewicz – Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie 
określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w 
zakresie usuwania i unieszkodliwiania odpadów komunalnych oraz opróżnianie zbiorników 
bezodpływowych na terenie gminy Jeziorany, który stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 
Następnie Pani Wiceprzewodnicząca zapytała czy są uwagi i pytania do projektu uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XX/224/09 
w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie usuwania i unieszkodliwiania odpadów 
komunalnych oraz opróżnianie zbiorników bezodpływowych  

na terenie gminy Jeziorany, 
stanowiącą załącznik nr 3 do protokołu 

 
3)  w sprawie przystąpienia do realizacji projektu pn. „Profesjonalizm w działaniu 

gwarancją sukcesu zawodowego” w ramach Priorytetu: IX Rozwój 
wykształcenia i kompetencji w regionach, Działanie 9.2 Podniesienie 
atrakcyjności i jakości szkolnictwa zawodowego, 

Pani Ewa Maculewicz – Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie 
przystąpienia do realizacji projektu pn. „Profesjonalizm w działaniu gwarancją sukcesu 
zawodowego” w ramach Priorytetu: IX Rozwój wykształcenia i kompetencji w regionach, 
Działanie 9.2 Podniesienie atrakcyjności i jakości szkolnictwa zawodowego, który stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu. 
Po czym Pani Wiceprzewodnicząca zapytała czy są uwagi i pytania do projektu uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  

 



 7 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XX/225/09 
w sprawie przystąpienia do realizacji projektu pn. „Profesjonalizm w działaniu 

gwarancją sukcesu zawodowego” w ramach Priorytetu: IX Rozwój wykształcenia i 
kompetencji w regionach, Działanie 9.2 Podniesienie atrakcyjności  

i jakości szkolnictwa zawodowego 
stanowiącą załącznik nr 4 do protokołu 

 
4) zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej na finansowanie planowanego deficytu, 
Pani Maria Compa – Skarbnik Gminy omówiła powyższy projekt uchwały, który stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu. 
Pani Ewa Maculewicz – Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. 
Po czym Pani Wiceprzewodnicząca zapytała czy są uwagi i pytania do projektu uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XX/226/09 
w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej na finansowanie planowanego deficytu 
stanowiącą załącznik nr 5 do protokołu 

 
5) zaciągnięcia długoterminowego kredytu złotowego na finansowanie 

planowanego deficytu na kwotę 302.985 zł, 
Pani Maria Compa – Skarbnik Gminy omówiła powyższy projekt uchwały, który stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu. 
Następnie Pani Ewa Maculewicz – Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały  
i zapytała czy są uwagi i pytania do projektu uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XX/227/09 
w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu złotowego na finansowanie 

planowanego deficytu na kwotę 302.985 zł 
stanowiącą załącznik nr 6 do protokołu 

 
6) zaciągnięcia długoterminowego kredytu złotowego na finansowanie 

planowanego deficytu na kwotę 122.014 zł, 
Pani Maria Compa – Skarbnik Gminy omówiła powyższy projekt uchwały, który stanowi 
załącznik nr 7 do protokołu. 
Następnie Pani Ewa Maculewicz – Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały  
i zapytała czy są uwagi i pytania do projektu uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XX/228/09 
w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu złotowego na finansowanie 

planowanego deficytu na kwotę 122.014 zł 
stanowiącą załącznik nr 7 do protokołu 
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      Ad. 6. Przyjęcie protokołu XVIII i  XIX sesji. 
Protokóły z XVIII i  XIX sesji udostępnione były do wglądu w dniu sesji. 
W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie przyjęła protokóły z XVIII i XIX sesji Rady 
Miejskiej w Jezioranach. 

 
      Ad. 7. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
Nie było. 
 
      Ad. 8. Wolne wnioski i zapytania. 
Nie było. 

 
 

W związku z tym, że porządek obrad XX sesji Rady Miejskiej w Jezioranach został 
wyczerpany Przewodniczący Rady Miejskiej w Jezioranach zakończył obrady XX sesji 
dziękując wszystkim za przybycie i udział w obradach. 
 
 
 
 
        Protokołowała                                                        Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
    Anna Gleszczyńska                                                             Leszek Boczkowski 
 
 
 

 


